



## Stop It Dog

Repellent atomizer against dogs. Will help you to keep your dogs away from the places, where they shouldn't be. It will reliably protect your home from damage or pollution by dogs. Active ingredients: methyl nonyl keton 14 g/l.

**Directions for use:** Spray those places, which are regularly visited by dogs. Spray at a distance of minimal 30 cm. Repeat the treatment every 24 hours, until the inconvenience had disappeared. It is also possible to spray at an object and put this object at the place where the dog must be repelled.

Спрей для отпугивания собак. Поможет Вам отвести собак от мест, где их пребывание нежелательно. Надежно защитит предметы обихода от порчи или загрязнений собаками. Активные ингредиенты метил нонил кетон 14г/л

**Указания к применению:** С расстояния около 30см обработайте те места, где присутствие собак нежелательно. Повторяйте обработку каждые 24 часа, пока собака не научится избегать запретных мест. Спреем можно также обработать предмет и поставить его в том месте, посещение которого собаками нежелательно.

Item No	Content Содержание	Tray / кол-во в упаковке Carton / кол-во в ящике	Shelf Life Срок годности	EAN / Штрихкод	Languages / Языки на упаковке
12551	100 ml / мл.	6 / 36	60 months / 60 мес.	8711231125517	RUS/CZ/LV